
Bestyrelsesmøde d.6-9 -17 Lejerbo afd.725-0 

 

 

1. Referat fra sidste møde godkendt. 

  

2. Afbud fra Anton og Tina 

 

3. Nyt fra varmemesteren: Der bliver indhentet pris på plexiglas til den fælles terrasse på 

Thrigesvej 17 ved gæsteværelserne. Dette ønskes for at give ly for blæsten og det vil 

komme på afdelingsmødet næste gang. Der er sat lys op i ”Generatoren” og der kommer 

noget lignende op i cykelskuret. P.pladsen er malet op og håndlisten i elevatoren er malet. 

Trappetrinene er renoveret og opgangene bliver repareret og pletmalet. Der kommer en 

pullert op på hjørnet nr.19. Gæsteværelserne er malet og der er købt nye dyner og puder. 

Der er lavet inventarliste til gæsteværelserne, der bliver hængt op. Der er drøftet nye 

muligheder for reservation af værelserne. I fællesvaskeriet kommer der briklåse op. Der 

har været 2 fraflytninger i nr. 23. Kim (gårdmand) holder d. 15 september.    

                                     

4. Nyt fra formanden: Der har været ejendomsinspektion og Ole fra Holstebro synes alt var 

pænt og velholdt. Der er drøftet måtte- service til elevatorerne og vi indhenter tilbud. 

Bestyrelsen ønsker nye aflåste skydedøre til cykelskurene. Det kommer til afstemning på 

afdelingsmødet.  

 

 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Intet nyt  

 

6.  Evaluering af molokker: Ingen klager. Evaluering af carporte: Fuld tilfredshed.   

”Generatoren” er blevet indviet med, der var stor tilslutning til indvielsen. Vi håber på, at 

flere vil benytte den i fremtiden. Vi vil arbejde på et julearrangement på næste møde.  

 

7. Næste møde: Onsdag d. 15-11-17 

 

 

 

 

Referent Tina 

 

  


